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Name: Gorilla Glue Forte

Gorilla Glue, also known as GG4 or Original Glue, is a highly regarded cannabis strain celebrated 
for its potent effects and unique sensory profile. This hybrid strain, leaning slightly towards indica, 
is known for its pungent, earthy aroma with strong notes of diesel and pine. On the palate, it 
delivers a rich mix of chocolate, coffee, and sour undertones, offering a complex and memorable 
taste. Renowned for its powerful relaxation and euphoria, Gorilla Glue often leaves users feeling 
“glued” to the couch, making it ideal for stress relief and unwinding after a long day.
Its high THC content and balanced genetics make it a favorite among medicinal users.
Our Gorilla Glue is extra strong with higher THC values than other products in the market!

Manufactured: Portugal

Terpenes Genetics tree

Associated medical properties: Stress, Anxiety, acute Pain, chronic pain, sleep deprivation

For orders by pharmacies: info@day3holdings.com

Winner 
“High Times Jamaican 
World Cup” 

 THC    27%

 CBD    0.1%

 CBN    0.1%
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Name: Gorilla Glue Forte

Gorilla Glue, auch bekannt als GG4 oder Original Glue, ist eine hoch angesehene Cannabissorte, die für ihre starke 
Wirkung und ihr einzigartiges sensorisches Profil hoch geschätzt wird. Diese Hybridsorte, die leicht in Richtung 
Indica tendiert, ist für ihr scharfes, erdiges Aroma mit starken Noten von Diesel und Pinien bekannt. Am Gaumen 
liefert sie eine reiche Mischung aus Schokolade, Kaffee und sauren Untertönen und bietet einen komplexen und 
unvergesslichen Geschmack. Gorilla Glue ist für seine starke Entspannung und Euphorie bekannt und hinterlässt bei 
den Benutzern oft das Gefühl, an die Couch „geklebt“ zu sein, was es ideal zum Stressabbau und zum Entspannen 
nach einem langen Tag macht. Sein hoher THC-Gehalt und seine ausgewogene Genetik machen es zu einem 
Favoriten unter medizinische Anwender.
Unser Gorilla Glue ist extra stark und hat höhere THC-Werte als andere Produkte auf dem Markt!

Manufactured: Portugal

Terpenes Genetikbaum

damit verbundene medizinische Eigenschaften: Stress, Angst, akuter Schmerz, 
chronische Schmerzen, Schlafentzug	

Für Bestellungen von Apotheken: info@day3holdings.com

tel: 049-163-2587197 Ranjit
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